
Protokół Nr 11/2023 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 28 listopada 2023 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej  
Lista obecności w załączeniu. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

       - przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie i przystąpienie do realizacji 
projektu pod nazwą „Opracowanie planu adaptacji do zmian klimatu dla miasta 
Białogard” – druk A,  

b) w sprawie opracowania planu adaptacji do zmian klimatu dla miasta Białogard – 
druk B, 

c) w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard współdziałania z Województwem 
Zachodniopomorskim, Miastem Świdwin oraz Gminami Połczyn-Zdrój i Świdwin w celu 
wspólnej realizacji projektu pod nazwą „Budowa sieci tras rowerowych Pomorza 
Zachodniego – Trasa Stary Kolejowy Szlak etap V”– druk C, 

d) w sprawie programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024 – 
druk D,  

e) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania 
i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla osób fizycznych za 
osiągnięte wyniki sportowe oraz dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników 
osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym współzawodnictwie 
sportowym lub w krajowym współzawodnictwie sportowym – druk E, 

f) w sprawie rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez Miasto w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, sposobu ich świadczenia oraz wysokości cen za te usługi – druk F, 

g) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023 – druk K, 
h) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2023-

2033 – druk L. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.              
                                       
    
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł Szyszlak.  
Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz zmieniony porządek obrad poszerzony 
o projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „pomoc w formie posiłku dla 
uczniów i dzieci udzielona na wniosek dyrektora szkoły lub przedszkola” w ramach 
wieloletniego rządowego programu „posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, głosując: 
za-5  (jednogłośnie).  
 



 
Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie i przystąpienie do realizacji 

projektu pod nazwą „Opracowanie planu adaptacji do zmian klimatu dla miasta 
Białogard” – druk A,  
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
b) w sprawie opracowania planu adaptacji do zmian klimatu dla miasta Białogard – 

druk B, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

Głos zabrali: 
J.Leszczyk – pytał kto będzie opracowywał ten plan? 
Sekretarz – odpowiedział, że firma zewnętrzna. W ustawie nie ma informacji jak to ma 

wyglądać. Są samorządy, które mają takie programy. 
J.Leszczyk – pytał czy zwrócimy się do Wód Polskich odnośnie terenów zalewowych, bo 

niebezpieczny jest kanał Ulgi? 
Sekretarz – powiedział, że Wody Polskie mogą być. 
P.Szyszlak – stwierdził, że ryzykujemy wkład. 
 

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
c) w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard współdziałania z Województwem 

Zachodniopomorskim, Miastem Świdwin oraz Gminami Połczyn-Zdrój i Świdwin w celu 
wspólnej realizacji projektu pod nazwą „Budowa sieci tras rowerowych Pomorza 
Zachodniego – Trasa Stary Kolejowy Szlak etap V”– druk C, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
d) w sprawie programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024 – 
druk D,  
Przedstawiła: Monika Sszczensnowicz Naczelnik Wydz. Komunikacji Społecznej  

i Promocji 
 



W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania 

i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla osób fizycznych za 
osiągnięte wyniki sportowe oraz dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników 
osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym współzawodnictwie 
sportowym lub w krajowym współzawodnictwie sportowym – druk E, 
Przedstawiła: Monika Sszczensnowicz Naczelnik Wydz. Komunikacji Społecznej  

i Promocji 
 

W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
f) w sprawie rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez Miasto w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, sposobu ich świadczenia oraz wysokości cen za te usługi – druk F, 
Przedstawiła: Kinga Hojka Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska 
 

Głos zabrali: 
J.Leszczyk – pytał czy ceny na poszczególne usługi  nie spowodują, że śmieci wylądują w lesie? 
Naczelnik – wyjaśniła, że te ceny są dla nas, bo płacimy dużo za odpady. Nie zwiększyła się 

ilość dzikich wysypisk. Natomiast ilość odpadów zmniejszyła się.  
P.Szyszlak – pytał czy była potrzebna zmiana dot. zwiększenia ilości odpadów budowlanych 

do 400 kg? 
Naczelnik – odpowiedziała, że jest o 120 ton mniej, bo firmy budowlane biorą same. 

Oszczędności z tego tytułu wynoszą 50 tys. zł.  
 
Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

 
i) w sprawie przyjęcia programu osłonowego „pomoc w formie posiłku dla uczniów 

i dzieci udzielona na wniosek dyrektora szkoły lub przedszkola” w ramach 
wieloletniego rządowego programu „posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, 

Przedstawiła: Dyrektor MOPS Katarzyna Budzyła 
 

Głos zabrali: 
P.Szyszlak – pytał czy pomoc wzrasta czy zmniejsza się? 
Dyrektor – odpowiedziała, że wzrosła z uwagi na obywateli z Ukrainy. Rząd znowelizował 

program na lata 2024-2028 i dotyczy on osób w nadzwyczajnych sytuacjach. 
 
 



Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
g) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023 – druk K, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

Głos zabrali: 
M.Kopczyński – pytał o zwiększenie kwoty do CKiSE o 50 tys. zł? Radny stwierdził, że 

dodawaliśmy wcześniej 300 tys. zł do kwoty łącznej 1 mln 400 tys. zł. Radny pytał czy 
przyznaliśmy też dodatkowe środki Bibliotece? 

Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, że co chwile jednostki dostawały dodatkowe środki. 
M.Kopczyński – stwierdził, że budżet CKiSE jest większy niż Biblioteki. 
Sekretarz – stwierdził, że w tym roku mamy z czego dofinansować. 
M.Kopczyński – pytał o zakres remontowy ul. Przejazdowej? 
Z-ca Burmistrza - poinformowała, że wymiana asfaltu i chodników. 
M.Kopczyński – pytał na jakie ulice i chodniki przeznacza się 300 tys. zł? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że na pewno na ul. Ogrodową.  
Sekretarz – powiedział, że odpowie jutro. 
M.Kopczyński – podziękował za realizację naprawy nawierzchni w parku Orła Białego przy 

placu zabaw ale prosił jeszcze o dokończenie. Ponadto Radny pytał się o umowę z ZKM, 
która wygasa z końcem roku? 

Sekretarz - wyjaśnił, że będzie podpisywał umowę. Sekretarz zabezpieczył środki na ten cel. 
M.Kopczyński – pytał o windę dla WTZ? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że winda będzie wewnętrzna w miejscu, gdzie jest kiosk. 
 

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
h) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2023-

2033 – druk L. 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
Na tym zakończono w/w punkt. 

 
Ad 3  

W sprawach różnych głos zabrali: 
 



M.Kopczyński – stwierdził, że minął 14 rok działania w CKiSE teatru MARCO a po raz pierwszy 
zdarzyło się, że w terminie odchodów jubileuszowych 6 grudnia br. o godz. 17.00 
zaplanowano pokaz oświetlenia na Placu Wolności. 

P.Szyszlak – pytał kiedy szykują rozstawienie lodowiska? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że nie ma terminu. 
P.Szyszlak – pytał jak długo będzie stało lodowisko? 
Z-ca Burmistrza – powiedziała, że dopóki pozwoli pogoda. 
M.Kopczyński – pytał jakie będą koszty Miasta z tytułu lodowiska? 
Z-ca Burmistrza – poinformowała, że Miasto nie ponosi kosztów tylko spółka BOSiR. Prezes 

Spółki ma informacje w tej sprawie. 
M.Kopczyński – stwierdził, że na Dniach Białogardu wynajmujący miejsce płacą za możliwość 

prowadzenia działalności a za lodowisko nie pobiera się opłat. To przecież podmioty 
prywatne, które powinny ponosić koszty placowe. 

 
 

Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji zamknął w/w punkt. 
 

 
 
Ad 4  

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1500 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 
 
 
 

                           Przewodniczący Komisji 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

/-/ Paweł Szyszlak 


